
Protokół Nr XV /2011 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 24 listopada 2011r. 

 

XV Sesja czwartej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się  

24 listopada 2011r. w sali sesyjnej Urzędu Miasta przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji 

stanowi załącznik nr 1.  

Ad. 1  

Otwarcie XV Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1200, a zakończyły o godz. 1330. Obrady otworzyła  

i prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu Zofia Andrzejewska. 

Przewodnicząca przywitała wszystkich obecnych na sesji. W sesji uczestniczyli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2), 

- Sekretarz Powiatu - Roman Sosnowski,  

- Skarbnik Powiatu - Halina Bartkowska,  

- Radca Prawny – Maciej Sikorski, 

- Burmistrz Nowego Miasta – Józef Blank, 

- radni miejscy – Piotr Jankowski i Bogdan Cieplak, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu oraz pracownicy Starostwa Powiatowego (lista 

w załączniku nr 3),  

- przedstawiciele mediów lokalnych (Kurier Iławski, TV Nowe Miasto)  

Ad. 2  

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła, że aktualnie w sesji uczestniczy 17 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodnicząca zaproponowała, aby Sekretarzem obrad był p. Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodnicząca zapytała czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. 

Radny Wiśniewski wyraził zgodę. Przewodnicząca zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem 

kandydatury radnego na sekretarza obrad. W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. „Za” 

głosowało 17 radnych. 
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Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca odczytała proponowany porządek obrad (załącznik nr 4): 

1. Otwarcie XV Sesji Rady Powiatu. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Powołanie Sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Powiatu.   
6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 
7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 
8. Informacja na temat analizy oświadczeń majątkowych przez Urząd Skarbowy. 
9. Założenia do budżetu na 2012r. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/10 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 29.12.2010r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2011-2037 oraz uchwał zmieniających: 
VI/57/11 z dnia 11.02.2011r., VIII/70/2011 z dnia 31.03.2011r., IX/79/2011 z dnia 
28.04.2011r., X/86/2011 z dnia 26.05.2011r., XI/95/2011 z dnia 17.06.2011r., 
XII/105/2011 z dnia 26.07.2011r., XIII/111/2011 z dnia 23.09.2011r., XIV/120/2011 z 
dnia 27.10.2011r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 
IV/24/10 z dnia 29.12.2010r. w sprawie budżetu powiatu nowomiejskiego na 2011r. 
oraz uchwałach zmieniających: V/33/11 z dnia 26.01.2011r., VI/58/11 z dnia 
11.02.2011r. , VIII/71/2011 z dnia 31.03.2011r. , IX/80/2011 z dnia 28.04.2011r., 
X/87/2011 z dnia 26.05.2011r., XI/96/2011 z dnia 17.06.2011r., XII/106/2011 z dnia 
26.07.2011r., 26/141/2011  z dnia 17.08.2011r., XIII/112/2011 z dnia 23.09.2011r., 
XIV/121/2011 z dnia 27.10.2011r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w 
NML na 2012r. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej Statut Zarządu Dróg Powiatowych w NML. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie lokalu użytkowego PCPR 

w NML. 
15. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
16. Sprawy różne. 
17. Zakończenie obrad XV Sesji Rady Powiatu. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że wpłynął wniosek Zarządu Powiatu o rozszerzenie 

porządku obrad o punkt – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego (załącznik nr 5). 

Przewodnicząca zaproponowała, aby dodatkową uchwałę rozpatrzyć jako punkt 14a. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad rozszerzonego o punkt 14a. 

Głosowało 17 radnych, porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 
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Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Powiatu 

Przewodnicząca poinformowała, że sekretarzem obrad XIV Sesji był radny Marek Ząbkiewicz. 

Przewodnicząca poprosiła radnego o zabranie głosu. 

Radny Ząbkiewicz poinformował, że zapoznał się z protokołem, nie wnosi uwag i wnioskuje o 

jego przyjęcie. 

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XIV/2011. Głosowało 

17 radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Ad. 6  

Sprawozdanie z prac Zarządu 

Sprawozdanie z prac Zarządu IV kadencji w okresie od 2 do 14 listopada 2011r. stanowi 

załącznik nr 6. 

Protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach 10, 19, 24 października i 2 listopada 2011r. radni 

otrzymali w materiałach sesyjnych. 

Starosta omówiła sprawozdanie. Poinformowała, że poza pracami Zarządu, władze powiatu 

uczestniczyły m.in. w: 

- spotkaniu z Dyrektorem Wojewódzkiej Biblioteki Pedagogicznej w sprawie ewentualnego 

przejęcia biblioteki pedagogicznej, 

- uroczystościach związanych z rocznicami istnienia kół łowieckich, 

- Gali Jakości 2011 podczas której uhonorowano dwóch laureatów z powiatu 

nowomiejskiego, 

- spotkaniu z Dyrektorem Departamentu Zarządzania Programami Rozwoju Regionalnego 

p. Bożeną Wrzeszcz- Zwadą  na temat przesunięcia w czasie inwestycji drogowej Boleszyn 

– WLK. Leźno, 

- konferencjach „Wiedzieć znaczy zarabiać’, „Mazury Cud Natury”, 

- Starosta wspólnie z Dyrektorem ZDP uczestniczyła w posiedzeniu komisji Rady Gminy 

Grodziczno na temat dofinansowania inwestycji drogowej, 

- uroczystościach z okazji Święta Niepodległości (spotkanie w MCK, biegi 

niepodległościowe, uroczystość przy Trzech Dębach) 

- 65- leciu Biblioteki Miejskiej, 

- uroczystości z okazji wręczenia stypendiów stypendystom Prezesa Rady Ministrów, wśród 

których znaleźli się także uczniowie ze szkół naszego powiatu,  
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- spotkaniu podsumowującym RPO Warmia i Mazury, 

- obchodach Światowego Dnia Rzucania Palenia, 

- spotkaniu podsumowującym projekt „Od wsparcia do samodzielności”. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do sprawozdania z prac Zarządu.  

Radna Danuta Mazurkiewicz zapytała czego dokładnie dotyczył wniosek Stacji Paliw 

„ZAF” sp. j.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Ryszard Kłosowski poinformował, że ZDP ma 

zawartą umowę ze Stacją Paliw „ZAF” na dostawę paliw i oleju do końca bieżącego roku.  Dyrektor 

zamyka stację, ponieważ nie może dojść do porozumienia z dostawcą paliw. Do 26 listopada stacja 

będzie dostarczać paliwa. Umowy nie rozwiązano, ponieważ spółka liczy, że dalej będzie 

funkcjonować. Spółka musiałaby zapłacić 8 tys. zł. kary. Spółka wystosowała pismo o nienaliczanie 

kar umownych. Zarząd Powiatu, w związku z tym, że jeszcze trwa umowa, postanowił wniosek 

odroczyć i rozpatrzyć po 26 listopada.   

Przewodnicząca zapytała czy są jeszcze pytania. Radni nie zadali więcej pytań. 

Ad. 7 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca poprosiła o składanie wniosków. 

Radna Mazurkiewicz poinformowała, że w ostatnim czasie Rada Powiatu odbyła posiedzenia 

wyjazdowe, podczas których miała okazję zlustrować stan większości dróg powiatowych oraz 

część odcinków dróg wojewódzkich. Radna złożyła wniosek o wystosowanie pisma do 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie wybudowania chodnika w ciągu 

drogi krajowej nr 15 od miejscowości Łąki Bratiańskie do Bratiana oraz wniosek do Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w sprawie wybudowania dalszej części chodnika w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 538 z Nowego Miasta Lubawskiego do Marzęcic.  

Radna Katarzyna Trzaskalska powiedziała, że dzięki staraniom samorządu powiatowego i 

gminnego Grodziczna, odcinek drogi wojewódzkiej nr 538 od miejscowości Linowiec do 

miejscowości Kuligi długości 3,1 km doczekał się remontu. Radna wnioskowała o 

wystosowanie pisma do ZDW z podziękowaniem za realizację zadania i jednocześnie 

poprosić o więcej, ponieważ  droga nr 538 wymaga dalszego remontu. Chodzi o odcinek od 

zjazdu z mostu na rzece Wel w kierunku miejscowości Tylice. Możliwe, że w przyszłym roku 

pojawią się oszczędności poprzetargowe i uda się przeprowadzić dalszy remont tej drogi.  

Radny Stanisław Czajka powiedział, że jeżeli będzie wysyłane pismo do ZDW, należy 

napisać także o innych odcinkach drogi wojewódzkiej nr 538 znajdujących  się w złym stanie. 

Chodzi tu głównie odcinek drogi od Biskupca w kierunku Wlk. Tymawy.  
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Radny Andrzej Andrzejewski zgłosił pytania: 

- o stan zaawansowania prac na budowie Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku – czy 

inwestycja przebiega zgodnie planem, 

- jakie są aktualne ustalenia w sprawie budowy obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego, 

Radny poprosił również o więcej informacji na temat prac poszukiwawczych złóż gazu 

łupkowego. 

Przewodnicząca zapytała czy są jeszcze jakieś wnioski. Radni nie zgłosili innych 

wniosków. 

 

Ad. 8 

Informacja na temat analizy oświadczeń majątkowych przez Urząd Skarbowy 

Przewodnicząca poinformowała, że Urząd Skarbowy przesłał pisma dotyczące analizy 

oświadczeń majątkowych. Każdy z radnych otrzymał wycinek dotyczący analizy swojego 

oświadczenia. Urząd skierował do wszystkich kilka uwag ogólnych. Przewodnicząca 

odczytała fragment pisma (załącznik nr 7).  

Przewodnicząca powiedziała, że nie było poważniejszych błędów w oświadczeniach. Były 

natomiast drobne błędy typu: niedokładne wpisanie kwoty, niewpisanie działki pod 

budynkiem, podawanie przychodu, a nie podawanie dochodu, rozbieżności między kwotami 

wpisywanymi do oświadczeń, a danymi zawartymi w PIT-ach, nieczytelnie wypełnione 

oświadczenia. Błędy te wynikały raczej z nieuwagi, niż z chęci zatajenia czegokolwiek. 

Poprosiła, aby osoby składające oświadczenia, wzięły pod wzgląd uwagi urzędu skarbowego i 

staranniej wypełniały oświadczenia, aby na przyszłość nie było błędów. Na zakończenie 

podziękowała za złożenie oświadczeń w terminie. 

Ad. 9  

Założenia do budżetu na 2012r. 

Przewodnicząca poinformowała, że radni otrzymali projekt budżetu dużo wcześniej, w 

ustawowym terminie do 15 listopada br. Dziś mają być przedstawione jedynie założenia do 

budżetu. Czeka nas rok bardzo trudny. Cały kłopot polega na tym, że Minister Finansów 

ograniczył samorządom możliwość zadłużania się prawie o jedną trzecią. To ograniczenie 

spowodowało, że z pewnych inwestycji trzeba będzie zrezygnować. Radni szczegółowo 

omówili projekt budżetu. Obecnie trwa dyskusja nad tym, jakie wydatki można jeszcze 

ograniczyć, tak aby przyszłoroczny budżet można złożyć, a potem go wykonać. Istnieje też 

obawa, że po uchwaleniu budżetu państwa, wytyczne mogą być jeszcze inne. Czekamy na 

opinię RIO w sprawie budżetu. Z chwilą kiedy zostanie przedłożona, można będzie zwołać 
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sesję, na której nastąpi uchwalenie budżetu. Odbędzie się to prawdopodobnie 15 grudnia. Na 

29 grudnia planowana jest sesja porządkowa, ostatnia w tym roku. Następnie Przewodnicząca 

poprosiła p. Skarbnik o krótkie omówienie założeń do budżetu. 

Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska poinformowała, że wszystko przebiega zgodnie z 

procedurą uchwalania budżetu. Krótko omówiła jakie są etapy uchwalania budżetu. 

Poinformowała, że prace nad budżetem były trudne, Zarząd wielokrotnie omawiał budżet. 

Kierownicy wszystkich jednostek z księgowymi byli zapraszani na rozmowy, w efekcie 

których następowała korekta budżetów jednostek. Planuje się, że w 2012r. osiągnięte zostaną 

dochody budżetowe w wysokości 37.309.511 zł. Jest to duża kwota. Znaczna jej część to 

środki pochodzące z UE, w związku z tym, że realizowana jest inwestycja – Budowa Zespołu 

Szkół Zawodowych (85% dofinansowania). Wydatki budżetu zaplanowano na kwotę 

37.309.117. Jest niewielka nadwyżka budżetowa – 394 zł. Powiat  ma na 2012r. zobowiązania 

z tytułu starego kredytu w wys. 1.226.400 zł. Planuje się zaciągnąć kredyt wyprzedzający 

finansowanie w kwocie 563.994 zł. Ogółem obciążenie powiatu z tytułu spłaty kredytów 

wyniesie ok. 1.790 tys. zł. Wszystko jest rozłożone w czasie, po to by można było spełnić 

wymagane ustawą wskaźniki. Mimo tak okrojonego budżetu, powiat i tak nie spełnia 

wskaźnika w 2014r. RIO prawdopodobnie wyda pozytywną opinię z uwagą odnośnie 

niespełniania tego wskaźnika. Powiat nie posiada stabilnych dochodów, ma natomiast duży 

wskaźnik ogólnego zadłużenia. Nie ma zdolności do dalszego zadłużania. Zadania, jakie 

zaplanowano do realizacji to przede wszystkim budowa szkoły. Rozłożono także w czasie 

realizację inwestycji drogowej budowa drogi Boleszyn – Wlk. Leźno. Roboty budowlane na 

drodze rozpoczną się w 2014r. Zadaniem priorytetowym jest budowa szkoły. Podpisana jest 

umowa z Marszałkiem Województwa. Jej koszt to prawie 9 mln zł., z tego 15% powiat musi 

wyłożyć z własnych funduszy. Należało odstąpić od inwestycji drogowej w ramach 

Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych, mimo tego, że złożony wniosek 

uzyskał wysoką punktację i był zakwalifikowany do dofinansowania. Zarząd miał bardzo 

trudne zadanie, żeby podjąć decyzję, które inwestycje należy kontynuować, a z których 

należy zrezygnować. Ważna jest też sprzedaż majątku. Zaplanowano sprzedaż działek przy 

szpitalu oraz budynku szkoły przy ul. Grunwaldzkiej. Dużym wyzwaniem jest spłata 

kredytów. Do spłaty jest jeszcze kredyt z 2006r. W kolejnych latach zaciągano kolejne 

kredyty, a z nich spłacano poprzednie zobowiązania.  

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do przedstawionych założeń. 
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Radna Danuta Mazurkiewicz powiedziała, że w 2012r. planuje się sprzedaż gruntu rolnego w 

Czachówkach. W tej chwili jest on dzierżawiony. Radna zapytała czy umowa będzie 

wypowiedziana. 

P. Skarbnik odpowiedziała, że tak, na pewno umowa zostanie wypowiedziana. Zarząd  już 

nad tym pracuje.   

Radny Andrzejewski zapytał czy donośnie zadań inwestycyjnych zmieniło się coś w 

budżecie, w porównaniu do materiału, który otrzymali radni.  

P. Skarbnik odpowiedziała, że żadnych zmian w projekcie budżetu od momentu przedłożenia 

materiału radnym i RIO nie było.  

Przewodnicząca powiedziała, że jeżeli wytyczne z Ministerstwa Finansów nie zmienią się, to 

inwestycje będą realizowane tak, jak zaplanowano.  

Starosta powiedziała, że w kontekście pytania radnego Andrzejewskiego, pragnie 

poinformować, że zadania takie jak remont mostu w Łąkorku będą realizowane w ramach 

porozumień z gminami, które też przekazują dofinansowania do naszych zadań. Bilans 

wychodzi na „zero”. 

Radni nie zadali więcej pytań. 

Przewodnicząca poprosiła, aby do 29 listopada wszystkie komisje złożyły opinie na temat 

projektu budżetu do Biura Rady.  

Z sali obrad wyszedł Burmistrz Miasta. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/10 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 29.12.2010r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2011-2037 oraz uchwał 

zmieniających: VI/57/11 z dnia 11.02.2011r., VIII/70/2011 z dnia 31.03.2011r., 

IX/79/2011 z dnia 28.04.2011r., X/86/2011 z dnia 26.05.2011r., XI/95/2011 z dnia 

17.06.2011r., XII/105/2011 z dnia 26.07.2011r., XIII/111/2011 z dnia 23.09.2011r., 

XIV/120/2011 z dnia 27.10.2011r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

P. Skarbnik poinformowała, że dziś do Zarządu wpłynęło pismo dotyczące darowizny z 

Komitetu Odbudowy Szpitala na zakupu ambulansu medycznego. Chodzi o kwotę 96.040 zł. 

W związku z tym jest prośba, aby uchwalić zmianę w budżecie z tą korektą.  

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr XV/124/2011 (załącznik nr 

8) podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale 

Nr IV/24/10 z dnia 29.12.2010r. w sprawie budżetu powiatu nowomiejskiego na 2011r. 

oraz uchwałach zmieniających: V/33/11 z dnia 26.01.2011r., VI/58/11 z dnia 11.02.2011r. 

, VIII/71/2011 z dnia 31.03.2011r. , IX/80/2011 z dnia 28.04.2011r., X/87/2011 z dnia 

26.05.2011r., XI/96/2011 z dnia 17.06.2011r., XII/106/2011 z dnia 26.07.2011r., 

26/141/2011  z dnia 17.08.2011r., XIII/112/2011 z dnia 23.09.2011r., XIV/121/2011 z dnia 

27.10.2011r. 

P. Skarbnik powiedziała, że tu też jest korekta związana z darowizną na ambulans. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Nikt się nie zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr XV/125/2011 (załącznik nr 

9) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w 

NML na 2012r. 

Przewodnicząca poinformowała, że jest zgodnie ze Statutem plan kontroli musi być 

uchwalony do 30 listopada każdego roku. Następnie odczytała projekt uchwały wraz z 

załącznikiem.  

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do projektu uchwały. 

Radni nie mieli uwag.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr XV/126/2011 (załącznik nr 

10) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały zmieniającej Statut Zarządu Dróg Powiatowych w NML 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Ryszard Kłosowski poinformował, że chodzi o 

usuwanie pojazdów z dróg. Pojazdy z dróg będzie usuwała firma wyłoniona w drodze 

przetargu, natomiast parking będzie prowadził ZDP. Miejsce jest już ogrodzone, utwardzone, 

założony jest monitoring. Na poprzedniej sesji Rada ustaliła stawki za usuwanie, holowanie i 

przechowywanie pojazdów. Nowe zadanie należy wprowadzić do Statutu ZDP.  

Radny Tomasz Szczepański zapytał czy będzie to jedna firma, czy kilka np. osobna do 

holowania pojazdów osobowych, a osobna – samochodów ciężarowych.   

P. Kłosowski odpowiedział, że będzie to jedna firma.  
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Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do projektu uchwały. 

Radni nie zadali pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr XV/127/2011 (załącznik nr 

11) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie lokalu użytkowego 

PCPR w NML 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do projektu uchwały. 

Radni nie zadali pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr XV/128/2011 (załącznik nr 

12) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14a 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie ustalenia rozkładu godzin aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do projektu uchwały. 

Radni nie zadali pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 17 radnych. Uchwałę nr XV/129/2011 (załącznik nr 

13) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania 

Przewodnicząca poinformowała, że do p. Starosty wpłynęło pismo odnośnie obwodnicy. 

Kampania na rzecz tej inwestycji, zaangażowanie samorządów, zainteresowanie tym tematem 

parlamentarzystów, przyniosło skutek. Decyzja środowiskowa została wydana. Inwestycja ma 

być realizowana. Więcej informacji na ten temat posiada p. Starosta. 

Przewodnicząca poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu komisji omawiano wniosek 

Społecznego Komitetu Odbudowy Szpitala, w którego Zarządzie zasiada, a p. 

Wiceprzewodniczący przewodniczy. Komitet przekazuje darowiznę na zakup ambulansu. 

Komitet zbierał fundusze na zakup tomografu. Okazuje się, że szpital otrzyma go 

nieodpłatnie. Jest to kwestia ok. 3 miesięcy. Dzięki temu można było zakupić nowy rentgen. 

Komitet złożył wniosek do Zarządu Powiatu, że ewentualne pieniądze, jakie szpital ma płacić 

powiatowi za użyczenie pomieszczeń (blok operacyjny i pomieszczenie na bufet) umorzyć, a 

szpital przeznaczy je na remonty. Zarząd na komisjach przekazał informację, że takiej 
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możliwości nie ma, ale jednocześnie zobowiązał się, że zrównoważy tę kwotę przekazując 

szpitalowi dotację. Chodzi o niedużą kwotę ok. 30 tys. zł. Przewodnicząca powiedziała, że 

jeżeli Zarząd nie podejdzie ze zrozumieniem do wniosku komitetu, oddźwięk społeczny może 

być negatywny. Komitet zbiera fundusze z 1%, sprzedaje cegiełki i cały czas próbuje 

pozyskać fundusze, które wspierają szpital. Pieniądze były i będą potrzebne, ponieważ jeżeli 

chodzi o tomograf koszt miesięczny utrzymania tego aparatu to ok. 30 tys. zł. A szpital nie 

może liczyć na otrzymanie od razu kontraktu z NFZ.  

Starosta poinformowała, że w odpowiedzi na wnioski dotyczące dróg i chodników, będą 

wysłane pisma do odpowiednich instytucji. Jeżeli chodzi o budowę szkoły w Kurzętniku, 

mimo napotykanych po drodze trudności, udało się wykonać tegoroczne prace zgodnie z 

planem. Pogoda temu sprzyjała. W tej chwili inwestycja jest w stanie surowym otwartym, 

wykonawca schodzi  z budowy. Niebawem odbędzie się ostatnia w tym roku rada budowy.   

Przewodnicząca powiedziała, że najważniejsze jest to, że udało się obniżyć dodatkowe 

koszty. 

P. Skarbnik poinformowała, że w 2011r. do poniesienia przewidziane były nakłady w 

wysokości 2.343.613,93 zł. Do wydatkowania w IV kwartale br. jest ponad 1 mln zł. Faktury 

spływają, na bieżąco są rozliczane. Roboty dodatkowe miały sięgać prawie 500 tys. zł. Udało 

się je obniżyć. W 2011r. zapłacone będą dodatkowe koszty na kwotę 252.041 zł., w 2012r. -  

56.147 zł.  

Starosta poinformowała, że inwestycji pilnuje p. Wojciech Umiński. Problemy zniknęły 

odkąd on się tym zajmuje. 

Przewodnicząca powiedziała, że w sprawie dróg i chodników warto, żeby p. Starosta zwróciła 

się o poparcie do samorządów gminnych.  

Starosta powiedziała, że jeżeli chodzi o obwodnicę, największy „szum” w pozytywnym 

znaczeniu zrobił p. Witold Lendzion. Wystosował pismo, w którym opisał „historię” 

obwodnicy, z podaniem terminów, ustaleń, przytoczeniem pism. Potem stanowiska zajęły 

samorządy gminne. Do Starosty wpłynęły dwa pisma – jedno stanowiące odpowiedź na 

pismo p. Burmistrza z dnia 13.10.11r. i odpowiedź na nasze pismo z dnia 7.07.11r. Treści 

pism są podobne. Starosta odczytała fragment pisma, które wystosował do niej Dyrektor 

GDDKiA (załącznik nr 14). Jeżeli chodzi o temat złóż gazu łupkowego, Starosta 

poinformowała, że Zarząd wyraził zgodę na korzystanie z niektórych odcinków dróg 

powiatowych przez firmę, która będzie prowadziła prace poszukiwawcze złóż ropy naftowej i 

gazu ziemnego. Dyrektor ZDP miał dokonać objazdu wytyczonej trasy z kamerą, aby 

zarejestrować jej stan, po to aby dochodzić naprawy ewentualnych szkód na drodze.  
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P. Kłosowski poinformował, że firma Marathon Petroleum wystąpiła z wnioskiem do ZDP. 

Dyrektor skierował wniosek pod obrady Zarządu Powiatu. Firma kończy obecnie badania na 

terenie gminy Biskupiec i wchodzi na teren gminy Kurzętnik.   

Ad. 17 

Sprawy różne 

Przewodnicząca poinformowała, że do Rady Powiatu wpłynęło pismo dotyczące GMO 

/żywność genetycznie modyfikowana/ Przewodnicząca odczytała pismo (załącznik nr 15). 

Jeżeli Rada uzna, że należy poprzeć stanowisko Sejmiku z dnia 29 11.2005 r. w sprawie 

ogłoszenia obszaru Województwa Warmińsko - Mazurskiego strefą wolną od organizmów 

zmodyfikowanych genetycznie (GMO).  

Przewodnicząca poprosiła, aby Naczelnik Wydziału Rolnictwa wskazał kompetentną osobę, 

która zapoznałaby Radę z tym tematem. Po zapoznaniu się z zagadnieniem, Rada zdecyduje 

czy podejmie uchwałę w tej sprawie.   

Ad. 18 

 Zakończenie obrad XV Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła obrady XV Sesji Rady 

Powiatu.     
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